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How to order FREE COVID-19 tests from the 
United States Postal Service (USPS) 

 خدمة  منالمجانية  19 -كوفيد أختبارات كيفية طلب

 بريد الولايات المتحدة  

Last updated January 28, 2022 

2022يناير,  28 تحديث آخر  

Steps for ordering the tests online 

 الانترنت الاختبارات عبرخطوات طلب 

1. Go to https://special.usps.com/testkits 
 

 https://special.usps.com/testkits الى إذهب -1
 

2. Complete the form which only asks for your name, address and if you want updates, 
your email (providing an email is not required). You do not need to provide any other 
personal information. 

بإمكانك مشاركة بريدك الالكتروني )ولكنه ,كنت تريد تحديثاتوأذا فقط عن اسمك, عنوانك يسأل  الذيأكمل النموذج  -2
 أخرى.لاتحتاج إلى تقديم أي معلومات شخصية ليس الزاميا( . 

 

The beginning of the form says:  

: يقول بداية النموذج   

Place Your Order for Free At-Home COVID-19 Tests 

https://special.usps.com/testkits
https://special.usps.com/testkits
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.المجانية في المنزل 19كوفيد أختبارات  للحصول علىقدم طلبك   

Residential households in the U.S. can order one set of 4 free at-home tests from USPS.com. 
Here’s what you need to know about your order: 

الولايات المتحدة من موقع مجانية زلية اختبارات من 4طلب مجموعة من يمكن للأسر التي تعيش في الولايات المتحدة 

USPS.com  , حول طلبك:إليك ماتحتاج لمعرفته 

 Limit of one order per residential address 
 One order includes 4 individual rapid antigen COVID-19 tests 
 Orders will ship free starting in late January 

o طلب واحد فقط على الحصول يمكنعنوان سكني كل ل 
o  سريعة فرديةمستضدات اختبارات  4الطلب الواحد يشمل. 
o شهر يناير.أواخر  سيتم شحن الطلبات مجانا ابتداء من 

Fill in this form with your contact and shipping information to order your tests. 

 لتقوم بطلب الاختبارات. بمعلومات الاتصال والشحن الخاصة بك النموذج املأ هذا 

 

Step 1: Input your contact information 

 Your first and last name. 
 Your email is optional and if provided, will be used to send you notification of 

shipping updates. 
 

 الخطوة الأولى: ادخل معلومات الاتصال الخاصة بك

 
o  الأخير"الاسم واللقب اسمك الأول ". 
o شحن. التحديثات إشعار بلإرسال أستخدامه سيتم ف, إذا تم توفره بريدك الالكتروني اختياري و 
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Step 2: Input the address you want tests shipped to 

 Your first and last name again. 
 Your street name, apartment number if relevant, city, state and zip code. 

 
 ليهإ: ادخل العنوان الذي تريد شحن الاختبارات الثانيةالخطوة 

o مرة أخرى" الأخير"الاسم  أللقباسمك الأول و . 
o  والرمز البريدي , رقم الشقة اذا كان لديك رقم, المدينة, الولايةالشارع اسم. 

 

Step 3: Next you will see a privacy statement 

 There is nothing you need to do here. 
 The privacy statement shares that your information will be used to send you the tests. 

This information will not be shared with third parties without consent.  
 If you would like to read the privacy statement in full you can do so on the webpage.  

 
 : بعد ذلك سترى بيان الخصوصية 3الخطوة 

o  هنا. للقيام بهتحتاج  ماليس هناك 
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o  لن يتم مشاركة هذه المعلومات مع إليك الاختبارات  لإرسالاستخدام معلوماتك  سيتمبيان الخصوصية سيبين أنه .
 دون موافقتك.من جهة ثالثة 

o القيام بذلك على صفحة الموقع الالكتروني,يمكنك بيان الخصوصية كاملا  كنت ترغب في قراءة إذا. 

 

Step 4: Next you click on the green button that says “Check Out Now” 

 " تسجيل المغادرة الآن: بعد ذلك ستقوم بالضغط على الزر الأخضر الذي يقول " الرابعة الخطوة 

 

Step 5: You will be asked to review your order to make sure your address is correct.  

 If you notice any of your information is incorrect, you can click on the blue link that 
says “Edit”.  

 After your review, click on the green button that says “Place my order”.  
 A message will come on the screen confirming that your order has gone through. 

 

 .عنوانك صحة من للتأكد طلبك مراجعة منك سيطُلب:  ألخامسة الخطوة

o ك الضغط على الرابط الأزرق الذي يقول بإمكانف صحيحة،لاحظت بأن أي من معلوماتك غير  إذا

 تعديل.
o  المكتوب عليه "تقديم طلبي".اضغط على الزر الأخضر  ،مراجعة البعد 
o تنفيذ طلبك  تؤكد على الشاشة رسالة تظهرس . 
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Steps for ordering the tests by phone 

1. If you have difficulty completing an online form or prefer to talk to a representative, 
call 1-800-232-0233. This line is available every day, from 8am to midnight Eastern 
Time. Assistance is offered in over 150 languages.  
 

 خطوات طلب الاختبارات عن طريق الهاتف:

-1اتصل على ،أحد المندوبين  أو تفضل التحدث الىطلب عن طريق الانترنت الصعوبة في اكمال  إذا كنت تواجه -1
صباحا وحتى منتصف الليل حسب التوقيت الشرقي.  8من الساعة  ،كل يوم هذا الخط متاح  .800-232-0233

 لغة. 150المساعدة بأكثر من يتم تقديم 
2. When you call you will hear a message saying “Thank you for calling the COVID-19…” in 

English. They will then say to continue in English press 1, and after will list several 
other language options (e.g., Spanish, Tagalog). If you do not hear your language, you 
can choose option 7 for other languages.  

. وبعد ذلك سيسأل الإنجليزية.... الخ" باللغة 19ا لاتصالك ب كوفيد ستسمع رسالة تقول " شكرالأتصال  عند  -2

, وبعد ذلك سيذكر عددا من اللغات "مثال 1اضغط  الإنجليزيةالمجيب الألي اذا كنت تفضل الاكمال باللغة 

  . لغة أخرى ةلأي 7 رقم الخياراختيار  بإمكانك لغتك،". في حال لم تسمع اسم التغالوغ الاسبانية،
3. When the representative answers, tell them the language you need and they will get 

an interpreter on the line.     
 

 الخط.مترجم على  بطلبوسوف يقومون تحتاج  اخبرهم أي لغة ،أحد المندوبين عندما يجيب عليك  -3


